

序號	2
發言日期	114/11/06
發言時間	17:29:09
發言人	洪玉芳
發言人職稱	總經理室特助
發言人電話	07-5577660
主旨	本公司捐贈財團法人興勤教育基金會
符合條款	第43款
事實發生日	114/11/06
說明	1. 事實發生日: 114/11/06 2. 捐贈原由: 辦理文化教育之推動 3. 捐贈金額: 新台幣350萬元 4. 受贈對象: 財團法人興勤教育基金會 5. 與公司關係: 本公司捐助成立之基金會 6. 表示反對或保留意見之獨立董事姓名及簡歷: 無 7. 前揭獨立董事表示反對或保留之意見: 無 8. 其他應敘明事項: 無

以上資料均由各公司依發言當時所屬市場別之規定申報後，由本系統對外公佈，資料如有虛偽不實，均由該公司負責。

Material Information (2428 THINKING)					
SEQ_NO	2	Date of announcement	2025/11/06	Time of announcement	17:29:31
Subject	THINKING donates to Thinking Education Foundation				
Date of events	2025/11/06	To which item it meets	paragraph 43		
Statement	1.Date of occurrence of the event:2025/11/06 2.Reason for the donation:For the promotion of cultural and educational activities 3.Total amount of the donation:NT\$3.5 million 4.Counterparty to the donation:Thinking Education Foundation 5.Relationship with the Company:The Foundation was established by THINKING 6.Name and resume of independent director(s) that expressed an objection or qualified opinion:None 7.Objection or qualified opinion by the aforementioned independent director(s):None 8.Any other matters that need to be specified:None				